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Referat	fra	bestyrelsesmøde.		

 

  Der var indkaldt til bestyrelsesmøde således:  

Tid  Tirsdag, den 14.02.2023 kl. 09.30 

Sted  Hos KMD, Lauritsens Plads, lokal 2.35 

  Alle i bestyrelsen incl suppleant deltog i mødet. 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 

Både referat og dagsorden blev godkendt. 

 

2. Gensidig orientering 

Bestyrelsen havde en drøftelse af, hvordan man skaffe nye 

medlemmer. Det kunne f eks være indlæg på faggruppernes 

generalforsamlinger, breve til +55‐årige. Men det er svært at 

motivere medarbejderne i Skat til at blive medlemmer af 

lokalklubben, måske nok fordi de også skal være medlem af 

seniorforeningen.  

 

3. Evaluering af nytårskuren 

Der mødte 46 medlemmer op. De havde en god eftermiddag med god 

mad og hyggelig samvær. Der var lidt underholdning, hvor 

hukommelsen skulle bruges. Lidt lotteri mv. Alt i alt var deltagerne 

tilfredse med arrangementet. 

 

 



 

4. Planlægning af generalforsamlingen 

a. Bestyrelsen besluttede, at generalforsamlingen afholdes tirsdag 

den 25.april 2023, kl 12 i kantinen, Vestre Havnepromenade.  

b. Udkast til dagsorden til generalforsamlingen blev gennemgået. 

Endelig dagsorden udsendes primo marts måned.  

Som dirigent blev Erik Kruse foreslået. 

 I beretningen medtages oplysninger om nye medlemmer og 

dødsfald. Tillige en kort redegørelse om afholdte arrangementer. 

Der er tillige informationer om, hvad der rører sig i 

seniorforeningen, herunder måske også lidt omkring 

aftaleforhandlingerne.  

Der orienteres om nye arrangementer, som den vil arbejde med i 

2023. Bestyrelsen vil tillige gerne have input til andre spændende 

arrangementer. 

c. Menuen vil være en frokostanretning med tilhørende vine, vand 

og øl. Der serveres øl og vand under generalforsamlingen. 

d. Valg til bestyrelse og suppleant. Begge er villige til genvalg. 

e. Det udleverede regnskab for 2022 og budgettet for 2023 blev 

gennemgået. 

 

5. Økonomi  

Christian gennemgik økonomi pr dato. Den ser fornuft ud. 

 

6. Eventuelt  

Praksis for nye medlemmer er, at de er kontingentfrie i 

indmeldelsesåret, både i den lokale klub og seniorforeningen. DTS, 

der udsender opkrævningerne, udsender kun én gang om året. Vi skal 

have vores vedtægter rettet, således at de er i overensstemmelse 

med den anvendte praksis. 

Bestyrelsen fremsætter ændringsforslaget på generalforsamlingen. 

Med venlig hilsen 

Lars 


